

## Referat fra for bestyrelsesmøde den 09. november 2022 kl. 19.00 – 20.30 i klubhuset

19.00 – 19.30 Bestyrelsesmøde begynder med ideer og bemærkninger fra fremmødte klubmedlemmer

Birger var fremmødt, med henblik på at få klarhed over det forslag der er rejst mht til "bibliotek" / "læs og lad gå videre" for bøger, samt kommunikation vedr. henvendelser til tidligere bestyrelser. Birger vil gerne donere en reol inkl. bøger.

### 1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 11.oktober 2022

Referatet er godkendt

### 2. Nyt fra bestyrelsen / opfølgning fra sidste møde :

**Deltagere fra bestyrelsen** – Jesper, Morten, Brian og Bo

- a. Sejlerskolen – Per  
*Fuld skrue på undervisning – og eksamen søndag den 20/11*
- b. Ungdomssejlerne incl. plan for havneudvikling– Morten.  
Havnen har bemyndiget Villy til at træffe beslutninger om plan for havneudvikling sammen med Morten. Processen er i gang.  
*Stor ros for weekendens optimist arrangement 😊 samt oprydning i mastegården.*
- c. Isætning og optagning af både i 2023 – Per  
*Der er isætning 16/4 2023 og optagning den 28/10 2023*  
*Optagning af både den 27.10 og standerskift den 30.10.2022 – Henrik køber nye Standere*
- d. Møde med fritidskonsulent Thorbjørn Kristensen  
*Møde den 16.11.2022 – Jesper, Morten og Bo deltager*
- e. Forslag til klubarrangementer i vinteren 2022 – 23- Årshjul for 2023  
- *Skal ligge klar til næste bestyrelsesmøde*
1. Kursus i meteorologi – Bo tager den
2. Kursus i track-plotter m.m. v Lars Lauridsen Bo tager kontakt
3. Reparation af glasfiber – spørg evt Mathias
4. Motorkursus ??
5. VHF – kursus – Per
6. Tilrigger fest - ??
7. Flere forslag
  - g. Revision af procedure for udlejning – *Henrik fremlægger den reviderede udgave næste gang*
  - h. Status på borde og bænkesæt til terrassen udenfor klubhus: *Afventer Jens Christian*
  - i. DSU Klubkonference den 11. og lørdag den 12. november – Følgende er tilmeldt begge dage *Jesper – Per Brian og Bo*
  - j. Pjece vedr. klubben skal udarbejdes - *Tina / Bo – deadline primo Januar 2022*
  - k. Sponsortavle – *Logo'er sendt til Bo*
  - l. GDPR: regelsæt DSU - GDPR Procedure for klubben – *Brian præsenterer et udkast*
  - m. Kort diskussion omkring fremtidige projekter som GUF m.m. *Tages op på følgende møder*
  - n. Udvalg for opsætning af billeder – *bådeklubben står alen for opsætning af billeder*
  - o. *Diverse*

### 3. Økonomi: Status: Brian

Status på rykker for medlemmer i restance – Havnen kontaktes for at opsigelse af bådpladser

### 4. Udvalg: Status fra udvalgene :

1. Sejlsudvalg : Henrik
2. Sejlerskole-, Per
3. Sponsor udv. Morten/Bo –
4. Ungdoms afd : Morten
5. Ombygning og indretning af klubhus: Jesper/Brian /Bo
6. Forsikring af klubhus: Jesper/Brian /Bo:
7. Aktivitetsudvalg – Per:

5. **Årshjul:** .Planlægning af aktiviteter 2023 igangsættes

**6. Status på kommunikation til medlemmerne.**

Status fra Mediegruppen som består af Henrik/ Morten og Tina

7. **Hjemmeside:** Opdateres af mediegruppen: Morten, Tina

Vi afventer en ekstern wordpress servicepartner som på 6. uge har lovet at sætte en og simplificeret wordpress-side op.

8) **Aktiviteter** : gennemgang

- a. Webmaster: Steen – *Intet nyt*
- b. Bridge: Magrethe- *Intet nyt*
- c. Pensiognisten: Mathias/ Jens Christian – *Intet nyt*
- d. Vild med vand: Christian Adelhard – *Intet nyt*
- e. Nye vandaktiviteter: Jens Christian - *Intet nyt*
- f. Vinterbadning: Jesper– *Intet nyt*
- g. Henrik er vicevært for Klubhus .
- h. Sponser plade:
- i. Billeder og kunst til klubhuset – *klubben står alene for ophængning af billeder  
Klubben har fået tilbudt en kopi af et gammelt kobberstik af færge og  
stationsbygning.*

9. **Klubhus** : renovering – rengøring m.m.

Køkken og skorsten: Tommy  
Sidste el og inventar montage  
Rengøring: Status  
Indkøb af skabe m.m. Jesper

**Dialogmøde mellem bestyrelserne fra Strib Havn Amba og Strib Bådeklub: 20.30 – 21.30**

Martin, Christian og Claes samt Strib Bådeklubs bestyrelse.

1. Nyt vedr. plads til Ungdomsafdelingen – herunder plan for havneudvikling m.m.  
Arbejdsgruppe bestående af Christian, Morten, Mads, Villy og Bo.

Mandatet er givet til Villy fra havnen der fremadrettet koordinerer og aftaler direkte med Morten. Vigtigt at gældende lovgivning overholdes og at vi ikke laver noget der ikke kan ændres fremadrettet og ligger til hindring for fremtidige udviklingsmuligheder.

2. Små projekter er velkomne

Placering af mastegården er diskuteret – der er ikke noget besluttet noget endnu

3. Udvalg for opsætning af billeder –

Bådeklubben har fri hænder til at bestemme hvad der skal sættes op.  
Havnen vil lave en historie fortælling udvendigt.

4. Status på renovering af klubhus – Varmepumpe –

Der er bestilt en 5 kW varmpumpe  
El radiator sættes ned til 18 grader

5. Rengøring af toiletter – hvordan kan vi bedre samarbejdet ifm med fester m.m.

Vi arbejder videre på en løsning – det undersøges om vi kan lave en fælles løsning.

6. Vinterplads for klubbåde – Det er aftalt at have samme prisindeks på land som for i vand, hvordan gør vi dette

Villy informerer

7. Bådejere som ikke betaler klub kontigent –

Vi har stadig en udfordring med at der er 12 medlemmer der ikke betaler til bådeklubben.

Der arbejdes på in info folder om hvad det er bådeklubben tilbyder. Skal ligge der 1 januar 2023

8. Strøm og klaprende fald m.m.

Øget kommunikation via FB på den lukkede gruppe.

9. Evt. nyt omkring Fremtidsplaner m.m.

Der arbejdes videre med div planer – men det skal over generalforsamlingen i havnen.

Referat Jesper, Morten og Bo